

Aika: 31.01.2017, klo 18:00

Paikka: Rakentajanaukio 4, 02150, Espoo

Läsnä: Anton Närekorpi, pj
Heidi Kaukinen, s
Daniel Haaranen
Erik Jaatinen, saapui 7.3
Ida Tasa
Iiro Lindgren, poistui ja saapui 7.3
Niko Kälkjä
Oskar van der Weij, poistui 7.9
Suvi Ojala
Silja Yli-Juuti

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:10.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT

5.1 Kuulumiskierros. Kipeyttä ja koulu kiireitä huomioimatta kaikille kuuluu hyvää.

5.2 Toimarien kuulumiset. Toimittajien tehtävät on lähestulkoon jaettu.

Rakentamisjaostovastaavan budjetti on sovittu.

6. JÄSENASIAT

6.1 Uudet jäsenet. Ei uusia jäseniä.

6.2 Raadin palaute. Raati ei ollut saanut palautetta.

6.3 Jäsenhakemuksen muuttaminen. Tällä hetkellä jäsenhakemuksessa kysytään turhaa tietoa ja sen voisi päivittää.

6.4 Menneet tapahtumat.

6.4.1 Avainasiakasilta 25.1. Ilta sujui erittäin hyvin. Ida Tasalta kehitysideana tuleville vuosille: edellisen vuoden yrityssuhdevastaava hoitaa tapahtuman järjestelyn ensi vuodelle.

6.4.2 SATin vaihto 26.1. Vaihto sujui hyvin, vaikka osallistujia ei ollut paljon. Ensi vuonna voi miettiä järjestetäänkö tapahtumaa tai ajankohdan siirtämistä.

6.4.3 Pöhinäilta 29.1. Rentto illanvietto, jossa kehiteltiin ideoita killalle. Ilta oli ollut hyvin produktiivinen ja sellaisen voisi järjestää uudestaan.

6.4.4 Laulusauna 30.1. Illan toteutus oli hyvä, mutta kärsi osallistujien vähyydestä, vaikka fuksit olivat toivoneet tämänkaltaisia tapahtumia.

7. YLEISTÄ

7.1 Toimintasuunnitelmat ja budjetit 2017. Palautus Driveen sunnuntaihin 5.2. mennessä.

7.2 Vuosikokous 27.2. Alustavana alkamisaikana kello 18. HSY:n excursio on samaan aikaan, joten Niko Kälkjä ei pääse paikalle. Heidi Kaukinen pystyy olemaan vain osan ajasta paikalla, joten täytyy värvätä joku toinen sihteeriksi vuosikokoukseen.

7.3 Vuosijuhlaedustukset 2017.

- 7.3.1 Kevätpäiväntasaus 116 vuotta. Maanmittarikiilta on kutsunut koko Rakennusinsinöörikillan raadin vuosijuhliinsa.
 - 7.3.2 Apoptoosi. Viestitoimikunnan kasa.
 - 7.3.3 KY 106 vuotta. **Päätös: Anton Närekorpi ja Suvi Ojala edustavat Rakennusinsinöörikiiltaa.**
 - 7.3.4 Kondensaatio.
 - 7.3.5 Kuumahionta. Kansainvälisentoimikunnan kasa.
 - 7.3.6 VASARA. Iiro Lindgren, Erik Jaatinen ja Niko Kälkäjä halukkaita edustamaan Rakennusinsinöörikiiltaa.
 - 7.3.7 Raatikasa. Raadilla halukkuutta osallistua Armatuuriin. Täytyy laittaa viestiä, onko niin monen mahdollista osallistua.
 - 7.4 IK-Toimari 2017 -haalarimerkki. Ei uutta asiaa.
 - 7.5 Raatipaidat. Silja Yli-Juuti hoitaa asiaa. Tavoitteena saada paidat Kotimaan Pitkä -excursiolle. Drivessä kansio, johon voi laittaa visuaalisia ideoita.
 - 7.6 Muu raatihäpäke. Häpäke ostettu. Täytyy miettiä ilta, jolloin ommellaan.
 - 7.7 Käyntikortit. Ida Tasa työstää asiaa.
 - 7.8 Naamaläsy. Ystävyyskiiltojen osoitteet saatu. Otaniemen kiiltojen läsyt postitetaan keskuustoimiston kautta.
 - 7.9 Rakennusinsinöörikillan (IK) kylpytakit. Iiro Lindgren laittaa tarjouspyynnöt muutamalle firmalle 30-40 kylpytakista.
 - 7.10 Ilmanpuhdistimen käyttö. Anton Närekorpi hoitaa kokouksen jälkeen.
 - 7.11 Nettisivut. Harjoitellaan päivittämistä kokouksen jälkeen.
 - 7.12 IK:n kesäpäivät. **Päätös: Järjestetään kesäpäivät 1.7.-2.7.2017.**
 - 7.13 Speksikasa. **Päätös: Järjestetään 14.3.2017 näytökseen.**
 - 7.14 Hyvä opettaja -palkinto. Ehdotuksina Sanna Syri ja Jami Kinnunen.
 - 7.15 Korkeakoulun ja kiiltojen tapaaminen 13.2. Koko raati paikalle.
 - 7.16 Roudaus dekaanin kahveilla 1.3. Insinöoritieteiden korkeakoulun (ENG) killoista 3 henkilöä/kiilta. Maksetaan 20 euroa henkilöltä.
 - 7.17 Kiiltojen edustajat ENGin työryhmiin. Edustajat täytyy ilmoittaa 6.2. mennessä.
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
- 8.1 Kiltahuonekiertäminen. Erik Jaatinen ehdotti, että raati kiertäisi Otaniemen kiltahuoneet. Tehdään doodle-kysely sopivalle päivälle.
 - 8.2 Pöhinäseinä kiltahuoneelle. Kiltalaiset voisivat kirjoittaa ideoitaan seinälle.
 - 8.3 N-sitsit 10.2. Tulossa.
 - 8.4 ENG-sitsit 23.2. Tehdään Facebook-tapahtuma kokouksen jälkeen.
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
- 9.1 Yrityssuhdevastaavan kuulumiset. Tapaamisia tulossa yritysten kanssa.
10. OPINTOTOIMIKUNTA
- 10.1 Ei uutta asiaa.
11. FUKSITOIMIKUNTA
- 11.1 Fuksien kuulumiset. Fukseille kuuluu hyvää.
 - 11.2 ISOrekry-sauna 9.2. Lämpövoimakemeron excursio ja Pikkulaskiainen samaan aikaan. Rekry järjestetään silti, sillä poissaolo ei sulje ISO:ta pois.
12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
- 12.1 Maisteri-ISOrekry. Silja Yli-Juuti on yhteydessä AA-kerhoihin, jotta saadaan maisteri-ISO:t.
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
- 13.1 Ensimmäinen kokous. Kokous meni hyvin ja melkein kaikki toimittajien tehtävät on jaettu. Puhoksen löpinöiden viimeinen palautus päivä 26.2. Daniel Haaranen pyysi, että

Niko Kälkäjä pyytää yhden kysälykirjeen tekemään HSY:n excursiolta artikkelin. Daniel Haaranen on saanut Lehtisepiltä tarjouksen: 200 kappaletta 482 euroa.

13.2 Julkaisutapahtumat. Järjestetään muiden tapahtumien yhteydessä. Kolmannen lehden julkaisu saattaa olla erillinen tapahtuma.

13.3 Yleistä. Anton Närekorpi ehdotti, että lehdet voisi jakaa vahtimestareille jaettavaksi.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

14.1 HSY-excursio 27.2. Tapahtuma tulossa, mutta on vuosikokouksen päällä. Niko Kälkäjä osallistuu excursioon.

14.2 Karttakeskus excursio. Niko Kälkäjä menee neuvottelemaan excursiosta yhdessä Maanmittarikillan kanssa.

14.3 Ympäristöteekkarikillan (YKI) rankkaXQ. Selvityksen alla.

14.4 Energiateekkaripäivät. Tulossa.

14.5 Ulkomaan excursio. Ensimmäinen yhteistyökumppani matkalle hankittu. Matka tehdään Intian New Delhiin.

15. RAHA-ASIAT

15.1 Hyväksyttävät laskut. **Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut.**

16. TIEDOTUS

16.1 Heidi Kaukinen menee sopimaan korkeakoulun ja killan välisestä tiedottamisen käytännön asioista 17.2. aamukahveilla.

17. AYY JA ITY

17.1 Ei uutta asiaa.

18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1 AA-kerhojen ja killan tutustumis-/ideointi-ilta. Ilta olisi hyvä järjestää ja se järjestetään todennäköisesti myöhemmin keväällä.

19. RIL JA TEK

19.1 Ei uutta asiaa.

20. M.E.T.A

20.1 Mitä IK:lta voi lainata IE-toimikunnassa. Jos lainattava tavara tulee epäkunnossa takaisin, se täytyy korvata. Muuten lainaaminen on ilmaista.

21. SEURAAVA KOKOUS

21.1 Seuraava kokous järjestetään 6.2.2017 klo 17.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 19:56.

VAKUUDEKSI

Anton Närekorpi
Puheenjohtaja

Heidi Kaukinen
Kirjuri-tiedottaja